
STOLP SE BO REŠIL VERIG
Redna letna skupščina krajevnega združe-

nja borcev NOV Ganneljne—Rašica ]e poka-
zala, da 50 odstotkov olanov dela v poditičnih
organizacijah na terenu in v občini, prav ta-
ko pa sodelujejo tudi v dejavnostih SLO. Ude-
leženci skupšoine so v razpravi poudarili, da
bi bilo treba v bodoče še bolje poskrbeti za
socialno zdravstveno stanje borcev ter jim
nuditi čimveč rekreacije. Beseda je stekla tu-
di o izletu v bratsko republiko Hrvatsko ter
o stolpu na Rašici, ki se bo verjetno kmalu
rešil verige, saj so že zbrana denarna sredstva.
Kritično pa so ošvrknili tudi občane, ki dobro
zaslužijo, čestokrat pa jih družbenopolitično
delo na terenu prav malo zanima . . .
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